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Masja Prins

Van: Sierd Smit

Verzonden: woensdag 03 januari 2018 11:05

Aan: Masja Prins

CC: Moniek van de Graaf; Wils van der Steen; cj.nagtegaal@hccnet.nl

Onderwerp: RE: Herinnering

Goedemorgen Masja, 

 
Hierbij: 

- notitie over inclusie: het is een belangrijk onderwerp voor de Woudenbergers waardoor het goed is deze te 
bespreken, daarnaast willen we met College en andere fracties nagaan op welke punten een verdere 

duiding/aanscherping, ook richting de toekomst, wenselijk is 

- prestatieafspraken: we willen graag een gesprek over met name prestatieafspraak 7 en 8 en bijlage1 (Verwachte 
bouwproductie 2018-2022). 

 
 

 
Met vriendelijke groet, 

Sierd Smit 

 
 

Van: Masja Prins 
Verzonden: woensdag 3 januari 2018 10:24 

Aan: Sierd Smit 

Onderwerp: Herinnering 

Sierd, 
  
Allereerst de beste wensen voor het nieuwe jaar. 
  
Daarnaast wil ik je er nog even aan herinneren dat wij nog twee toelichtingen (prestatieafspraken & 
inclusienotitie) van jou ontvangen. Hopelijk lukt dat jou per omgaande.  
Zie de mail van Klaas hieronder voor meer info. 
  
Met vriendelijke groet, 
Masja Prins | Griffiemedewerkster  
werkzaam op dinsdag, woensdag en donderdag 

Tel.nr.: 033 – 286 91 94 

  
  

Van: Klaas Wiesenekker  

Verzonden: woensdag 20 december 2017 16:04 

Aan: Sierd Smit 
CC: Masja Prins 

Onderwerp: RE: agenderen ingekomen stuk 
  
Hallo Sierd, 
  
We zullen het op de agenda plaatsen. Volgens de procedureafspraken ontvang ik nog graag een toelichting 
waarom het stuk wordt geagendeerd. Dat verzoek geldt ook t.a.v. de notitie inclusie die ook voor deze 
vergadering is geagendeerd. De agenda wordt op 4 januari verzonden. 3 januari is dus de uiterste datum 
dat de toelichting beschikbaar moet zijn. 
  
Vr. groet, Klaas 
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Van: Sierd Smit  

Verzonden: woensdag 20 december 2017 13:46 

Aan: Burgemeester en Wethouders; Klaas Wiesenekker; Masja Prins; Simone van der Marck 
Onderwerp: agenderen ingekomen stuk 
  
Goedemiddag, 
 

De ingekomen stukken betreffende de prestatieafspraken (5a en 5b) welke als vertrouwelijk zijn gepresenteerd en 

nog niet (openbaar) op de website staan wil ik graag agenderen voor de eerstvolgende vergadering in 2018. 
  
 
 

Met vriendelijke groet, 

Sierd Smit 


